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1.  Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

 

Der har ikke været bemærkninger til referatet, der blev udsendt til elektronisk underskrift. 

Alle har underskrevet referatet og det er derfor godkendt. 

  

 Der var afbud fra Morten Skovlund og Søren Peschardt. 

 

 

 

2. Meddelelser fra formanden 

 

 Køb af ejendommen i Grejs er gennemført. 

 

 

 

 

 

Drift 
 
3. Økonomi: Status for 2025 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

4.   Personale 

 

Vanddetektiverne er kommet godt i gang med opsporing af uvedkommende vand, og 

oplever at grundejerne er samarbejdsvillige. 

 

 Orienteringen taget til efterretning. 

  

  

 

5.  Status for anlægsprojekter 2025 

 

Orienteringen taget til efterretning. 
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Strategi 
 
6.   Status for Virksomhedsplanen 2023 - 2025 

  

Svend Erik Nielsen spurgte til processen for den nye virksomhedsplan og om mål og 

handlinger skal være rullende og ikke som en periode. 

 

Søren Broch kommenterede, at det er et strategi-dokument, så det skal være flere år. 

 

Morten Kristensen mener, at der kunne laves en kobling mellem status på anlægsprojekter 

og mål- og handlinger. 

 

Mads Jansen kommenterede at virksomheden er god til opnå resultater og vil lade det 

være op til ledelsen med ændringsforslag. 

 

En enig bestyrelse anbefalede, at mål og handlinger bør være rullende og at ved fremtidige 

bestyrelsesmøder i juni måned kan der laves en grundig gennemgang og eventuelle 

ændringsforslag godkendes. 

 

Ved næste bestyrelsesmøde vil CO2-regnskab for 2024 blive fremlagt. 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

7. Udkast til program for strategiseminar og bestyrelsesmøde september 2025  

 

Det blev besluttet at strategiseminar afholdes som alternativ 2, dvs. lokalt og hvor der 

kommer en eksperter og fortæller om det 4. rensetrin. 

Morten Kristensen anbefalede, at der også inviteres en fra Miljøministeriet, der kan fortælle 

om den tilhørende lovgivning. 

 

 

 

8.                    Overløb fra fællessystem i 2024 

  

Orienteringen taget til efterretning. 

   

 

 

9.        Lukket punkt 
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10.         Lukket punkt 

 

 
 
 

Øvrige punkter 
 

11. Eventuelt 

 

Opstillingsperiode til forbrugervalget blev afsluttet onsdag d. 4. juni og der er 3 kandidater. 

 

 

 

 

Mødet hævet kl. 10.37 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Svend Erik Nielsen Morten Skovlund 

 (underskriver på læst referat) 

 

____________________________ ______________________________ 

Søren Broch Søren Peschardt  

 (underskriver på læst referat) 

 

____________________________ ______________________________ 

Mads Jansen Brian Petrowski 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Birgitte Seest Marquart Robert Schmidt  

 

 

____________________________ 

Morten Kristensen  


